
Protokół Nr XLVIII/2018 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 27 września 2018 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1140  

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 19 

wg załączonej listy obecności.  

Obrady prowadziła Pani Barbara Kornatowska– Przewodnicząca Rady Miasta 

Ciechanów. Nieobecny radni: Mariusz Stawicki, Leszek Goździewski. 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów otworzyła 

obrady XLVIII Sesji VII kadencji Rady Miasta Ciechanów stwierdzając kworum. 

Powitała Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego, Panią Joannę Potocką – Rak 

Zastępcę Prezydenta Miasta,  Panią Annę Żebrowską Zastępcę Prezydenta 

Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Pana Marcina Burchackiego Sekretarza 

Miasta, radnych, Panią Bibianę Mossakowską Honorowego Obywatela Miasta 

Ciechanów, przedstawicieli miejskich spółek, kierowników wydziałów UM, 

przewodniczących ZO, przedstawicieli mediów. 

 
Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o protokołach z poprzednich Sesji. 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności ZWiK Sp. z o.o. za rok 2017 – druk Nr 1 
 

6. Projekty uchwał. 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów – druk Nr 2 

2/ w sprawie  zmiany uchwały budżetowej na rok 2018 – druk Nr  3 

3/ w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu grantowego w ramach 

konkursu grantowego pn. „Podniesienie kompetencji cyfrowych 

mieszkańców województwa mazowieckiego” ogłoszonego przez Fundację 

Rozwoju Gmin Polskich - druk Nr 4 

 



4/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 

na rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 9 w budynku 

położonym w Ciechanowie przy ul. Nadfosnej 3  – druk Nr 5 

5/ w sprawie zamiany nieruchomości – druk Nr 6 

6/ w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletnim planie rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych będących w 

posiadaniu Zakładu Wodociągów i kanalizacji w Ciechanowie Spółka z o.o. 

na lata 2016-2018  – druk Nr  7 

7/ w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych będących w posiadaniu 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Ciechanowie Spółka z o.o. na lata 

2019 -2021 – druk Nr 8 

8/ w sprawie zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla miasta Ciechanów na rok 2018 

 – druk Nr 9 

7. Interpelacje. 

8. Czas dla Zarządów Osiedli.   

9. Zapytania i wolne wnioski.                           

10.  Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do     

 Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

11.  Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pkt. 3. Informacja o protokołach z poprzedniej Sesji. 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że zapoznała się z protokołami z 

poprzednich sesji, odzwierciedlają one przebieg obrad. 

Radni przyjęli protokół bez uwag. 

 

Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Głos zabrał pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta. 

Pan Prezydent Krzysztof Kosiński podziękował pani Annie Suchodolskiej 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej za wkład w pracę na rzecz miasta w 

związku z przejściem na emeryturę oraz przedstawił nową Panią Dyrektor Annę 

Wodzyńską. 

Głos zabrała pani radna Bogumiła Rybacka. 

 



Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności ZWiK Sp. z o.o. za rok 2017 – druk Nr 1 

 

Radni przyjęli sprawozdanie bez uwag 

 

Pkt. 6. Projekty uchwał. 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów – druk Nr 2 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski nieobecny   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki nieobecny   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 637/XLVIII/2018. 

 

 



 

2/ w sprawie  zmiany uchwały budżetowej na rok 2018 – druk Nr  3 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski nieobecny   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki nieobecny   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 638/XLVIII/2018. 

 

3/ w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu grantowego w ramach konkursu 

grantowego pn. „Podniesienie kompetencji cyfrowych mieszkańców 

województwa mazowieckiego” ogłoszonego przez Fundację Rozwoju Gmin 

Polskich - druk Nr 4 

 



Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski nieobecny   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki nieobecny   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 639/XLVIII/2018. 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży na 

rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 9 w budynku położonym 

w Ciechanowie przy ul. Nadfosnej 3  – druk Nr 5 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski nieobecny   



6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki nieobecny   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 640/XLVIII/2018. 

 

5/ w sprawie zamiany nieruchomości – druk Nr 6 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski nieobecny   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   
12. Tomasz Podsiadlik x   



13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki nieobecny   

20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 641/XLVIII/2018. 

 

6/ w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletnim planie rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych będących w posiadaniu Zakładu 

Wodociągów i kanalizacji w Ciechanowie Spółka z o.o. na lata 2016-2018  – druk 

Nr  7 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław Brzozowski x   
3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski nieobecny   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   



17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki nieobecny   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski x   
 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 642/XLVIII/2018. 

 

7/ w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych będących w posiadaniu Zakładu Wodociągów 

i Kanalizacji w Ciechanowie Spółka z o.o. na lata 2019 -2021 – druk Nr 8 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski nieobecny   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki nieobecny   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 



Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 643/XLVIII/2018. 

 

8/ w sprawie zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla miasta Ciechanów na rok 2018 – druk Nr 9 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław Brzozowski x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski nieobecny   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof Leszczyński x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki nieobecny   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski x   

 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 644/XLVIII/2018. 

 

Pkt. 7. Interpelacje. 

Pan radny Stanisław Talarek zareklamował odpowiedź na interpelację otrzymaną 

z TBS. Nie złożył treści interpelacji na piśmie. 



Pan radny Zdzisław Dąbrowski złożył wniosek p dokonanie zmian w 

przedstawionym projekcie dokumentacji projektowo – kosztorysowej pn. 

„Przebudowa dróg gminnych ulic Ludowej, Spacerowej, Wędkarskiej, 

Wrzosowej i Kruczej w Ciechanowie: zmierzających do maksymalnego 

wykorzystania terenu w pasie drogi na miejsca postojowe dla samochodów przy 

posesjach. 

Pan radny Michał Rząsiński zainterpelował o rozważenie możliwości 

powiększenia parkingu przy hali sportowo-widowiskowej przy ul. Kraszewskiego 

8. 

Pan radny Marek Rutkowski zapytał o projekt z budżetu obywatelskiego 

„Modernizacja terenu za Rossamanem”. 

 W drugiej interpelacji pan radny zapytał o stan realizacji uchwały RM w sprawie 

sprowadzenia do Ciechanowa rodziny repatriantów. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz w pierwszej kwestii zainterpelowała o 

uporządkowanie i wykoszenie terenu zielonego przy Lidlu za blokami między ul. 

Sienkiewicza a torami kolejowymi. 

Druga interpelacja pani radnej dotyczyła monitoringu i oświetlenia terenu 

rekreacyjnego przy ul. Wesołej. 

W następnej kwestii pani radna poprosiła o usytuowanie znaków ograniczających 

prędkość w ul. Leśnej od skrzyżowania z pętlą miejską do wejścia głównego do 

ROD Śmiecin oraz w ul. sierż. Mieczysława Dziemieszkiewicza ps. Rój a także 

naprawy oświetlenia na odcinku pętli od ul. Monte Cassino do ul. Leśnej. 

W kolejnej interpelacji pani radna zwróciła się z prośbą o zorganizowanie 

przystanku autobusowego przy bocznej bramie Cmentarza Komunalnego. 

W ostatniej interpelacji pani radna zainterpelowała o dofinansowanie lub 

finansowanie w całości zabiegów kastracji i sterylizacji psów i kotów 

właścicielskich. 

Pan radny Wiesław Brzozowski zwrócił się z prośba o zamontowanie wiaty 

przystankowej przy ul. Kasprzaka, a także przy ul. Sońskiej oraz na obwodnicy 

pętli miejskiej na wysokości osiedla Bielin. 

Pan radny Michał Jeziółkowski w pierwszej interpelacji zwrócił się z prośbą o 

możliwość instalacji oświetlenia między ul. Lechonia a terenem za kościołem 

parafii Św. Piotra i dalej do ul. Dąbrowskiej. 

 W drugiej kwestii pan radny zainterpelował o utwardzenie pobocza wzdłuż ul. 

Waryńskiego. 



W ostatniej interpelacji pan radny zwrócił się z prośba o zamontowanie wiat 

przystankowych przy ul. Przasnyskiej oraz instalacji koszów na śmieci w 

okolicach przystanków. 

Pani radna Bogumiła Rybacka zapytała o wyciek mazutu na Krubinie. 

W drugiej interpelacji pani radna zapytała o przygotowanie projektu uchwały 

dotyczącego zniesienia opłat w SPP dla honorowych dawców krwi. 

W ostatniej interpelacji pani radna zwróciła się z prośbą o uwzględnienie w 

przyszłorocznym budżecie inwestycji związanej z gruntownym remontem ul. 

Komunalnej. 

 

 

Pkt. 8. Czas dla Zarządów Osiedli.   

Głos zabrał Pan Krystyn Płoski Przewodniczący ZO Nr 5, który podziękował za 

parking przy Jeziorku, a także zapytał o zagospodarowanie terenu Jeziorka. Pan 

Przewodniczący zapytał również na jakim etapie jest realizacja uchwały 

dotycząca sprowadzenia rodziny z Kazachstanu. 

 

Pkt. 9. Zapytania i wolne wnioski.      

  Pani radna Bogumiła Rybacka zapytała o kwestie: 

1. Przejęcia ul. 11 Pułku Ułanów Legionowych przez miasto, na jakim 

etapie jest ten temat w tej chwili; 

2. Budowy chodnika wzdłuż kanałów od strony ul. Kargoszyńskiej; 

3. Prześwietlenie latarni na ul. Kargoszyńskiej, aby nie okaleczono drzew 

tylko usunięto gałęzie, które zasłaniają światło; 

4. Budowę placu zabaw przy SP Nr 1; 

5. Kto zadecydował o tym, aby w parku im. J. Dąbrowskiego zamiast trawy 

zasadzić trujący bluszcz? 

6. Prośba o kartę umożliwiającą bezpłatne parkowanie w SPP dla rodziców 

Przedszkola Nr 6 przy ul. Herberta; 

7. Na jakim etapie jest uchwała reklamowa? 

8. O ile przekroczono kwoty przeznaczone na realizację projektów z 

Budżetu Obywatelskiego w latach 2016 i 2017? 

9. Koszty na poszczególne place zabaw, ile kosztowały remonty, naprawa, 

jakiekolwiek zabiegi przy konkretnych placach zabaw istniejących w 

Ciechanowie; 



10. Co z doświetleniem 100 przejść dla pieszych? 

11. Dlaczego nie było konsultacji przed modernizacją Pasażu Marii 

Konopnickiej? 

12. Cena klimatyzatorów zainstalowanych w Hali Targowej, jakie generują 

koszty łącznie oraz z podziałem na poszczególnych najemców. 

Głos zabrała Pani K.K. mieszkanka Ciechanowa w sprawie projektu z Budżetu 

Obywatelskiego dotyczącego parku im. J. Dąbrowskiego, o sytuacji 

finansowej tego zadania. 

Głos zabrała Pani E.J. mieszkanka Ciechanowa: 

„ Proszę Państwa chciałam zapytać, ponieważ dzisiaj usłyszałam, że seniorzy 

wypowiadają się na temat dzieci, siłowni i w ogóle. Dlaczego seniorzy nie 

posiadają wiedzy na temat potrzeb seniorów w Ciechanowie, których jest 

bardzo liczna no wielkość , seniorów, a wszyscy wiemy kogo no, kto się 

zalicza do seniorów, prawda? No właśnie, bo ja nie słyszałam w ogóle w 

żadnych wystąpieniach, a seniorzy powinni przede wszystkim wiedzieć co no 

adekwatnie w senioralnym wieku, jakie kto ma potrzeby. No bo trudno 

powiedzieć, żeby senior mając 90 lat na przykład wiedział jakie potrzeby mają 

dzieci, czy młodzież 25 letnia. Chciałam państwu powiedzieć to było pytanie, 

w tej chwili mówię wniosek, aby na przykład w Miejskim Ośrodku Pomocy 

Społecznej, proszę protokółować wszystko dokładnie, protokółować nie 

komentować, aby w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej na przykład istniał 

pojazd, który mógłby na zgłoszenie pomagać seniorom, seniorom, którzy no 

są niepełnosprawni fizycznie, których nie stać na taxi, żeby nie musieli na 

przykład synowie czy córki, czy wnuczki no przebywać na urlopie, żeby 

dowozić do lecznicy na przykład, czy na fizykoterapię, bo właśnie to jest 

potrzebne seniorom. Seniorom byłoby też potrzebne na przykład o co 

wnioskuję, aby ten piękny deptak, piękna posadzka była profesjonalnie 

oczyszczona, aby na przykład ławki były dezynfekowane, bo wiadoma sprawa 

co się dzieje na ławkach. Jeśli przyjeżdża do kloszardów ambulans to kąpiele 

są w szpitalu, a szpital to nie jest do kąpieli kogoś kto nie ma łazienki w domu 

prawda, czy jakiejś łaźni publicznej, że ma możliwość jakieś higieny 

wykonywać. Właśnie bym zawnioskowała, żeby seniorzy wykorzystali swoją 

wiedzę, spożytkowali dla siebie i dla innych, żeby po prostu no zajęli się 

potrzebami seniorów, potrzebami seniorów, a młodym to można doradzić z 

powodu swojej wieloletniej wiedzy, no żeby sobie młodzi po prostu lepiej 

organizowali świat i życie, także dziękuję.” 

Głos zabrał Pan M.C mieszkaniec Ciechanowa w sprawie nie działającego 

oświetlenia na osiedlu Villa Art., a także w sprawie braku przejścia dla 

pieszych na ul. Sienkiewicza przy przedszkolu nr 3. 



Głos zabrał pan J.W mieszkaniec Ciechanowa w sprawie miejsc pamięci 

narodowych, grobów narodowych. Nadmienił, że w informacji przedstawionej 

przez UM nie ma informacji o 2 masowych mogiłach na cmentarzu przy ul. 

Płońskiej w Ciechanowie. 

Głos zabrała Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz, która zapytała na 

jakim etapie jest tworzenie miejsc parkingowych na ul. Gajcego, w drugiej 

kwestii pani radna przypomniała, że 3 sesje temu radni podjęli uchwałę w 

sprawie przystąpienia do pozyskania środków na zieleń miejską, w której m.in. 

był ujęty teren Jeziorka. 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski poinformował, że dokumentacja na 

modernizację Jeziorka była opracowana kilka lat temu. 

                    

Pkt. 10.  Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do     

Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

Pani Przewodnicząca odczytała korespondencję, która wpłynęła do RM. 

 

Pkt. 11. Zamknięcie obrad Sesji. 

Pan Krzysztof Leszczyński Wiceprzewodniczący RM odczytał terminarz posiedzeń 

komisji i sesję na miesiąc październik. Radni nie wnieśli sprzeciwu do 
zaproponowanego terminarza na miesiąc wrzesień. 

 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów zamknęła 

obrady XLVIII Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

   Przewodnicząca Rady Miasta 

        Barbara Kornatowska 

Protokołowała: 

Beata Kania 

Ciechanów, dn. 05.10.2018r. 

 


